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DURANT LA SETMANA DEL  9 AL 15 DE 
JUNY, PREGAREM A SANT JOSEP: Dilluns 9:  
en acció de gràcies Dimarts, 10: Mn. Frederic 
Pujol  Dimecres,  11 dif. de la parròquia  Dijous, 
12 : Segunda Méndez Pérez; José Franco 
Castro  Divendres,13:  en acció de gràcies 
Dissabte, 14: Ernest Santalla i famílIia 
Diumenge, 15: Dif. fam. Garcia-Panadés 
 
DURANT LA SETMANA DEL  9 AL 15 DE JUNY  
PREGAREM A SANT PAU: 
Dissabte 14: intenció particular 
Diumenge, 14: en acció de gràcies 
 

Preparen el seu casament 
En Matteo Caniglia de Firenze (Italia) amb la 
Laia Bohigas Serra de Girona, ambdós veïns de 
sant Josep. 
 

En Carlus Izquierdo i Vila, de Girona; amb la 
Montserrat-Teresa Prunés de Riba de Terrassa, 
ambdós veïns del Mercadal 
 

L’Steven Mejia Tamayo, de Itagui (Colombia) 
amb l’Andrea Peruga Gutierrez de Girona; i 
ambdós veïns de Palau-sacosta 
 

En Thorben Martín Erhard Weis, Waiblingen 
(Alemanya) amb la Maria Carme Gil Sudera, 
d’Hostalric; ambdós veïns de sant Josep 
 

CLUB DE LECTURA SANT JOSEP 
El proper dimarts dia 10 de juny, a les 
20h,  hi haurà la trobada mensual del 
club de lectura, conduït per l’Antoni 
Puigverd. Aquest mes el llibre a 
comentar és LA CRIPTA DELS 
CAPUTXINS, DE JOSEPH ROTH.  
Amb aquesta sessió acabarem el curs 
d’enguany. Moltes gràcies a tots els qui 
hi han participat d’una manera tant 
activa, constant i entusiasta! I 
l’agraïment especial a l’Antoni per seu 
bon servei. Gràcies i fins al mes d’octubre 
si Déu vol!!! 

 
 

CATIFA DE FLORS PER CORPUS. 
El grup de Càritas de la parròquia de sant 
Josep s’ha proposat que en el dia de Corpus 
(21 i 22 de juny) tinguem una catifa de flors 
al davant de l’altar i al passadís central de 
l’Església, per tant es necessiten flors i 
voluntaris per a realitzar-la!!! Podeu posar-
vos en contacte amb Mn. Jordi. Tota 
col·laboració, per petita que sigui, serà molt 
benvinguda. MOLTES GRÀCIES!!! 
 
“Tots nosaltres vivim gràcies a una relació, és a dir, a 
un vincle lliure i alliberador d'humanitat i cura 
mútua.(...) en proposar-nos com a testimonis 
exemplars a matrimonis sants, l'Església ens diu que 
el món d'avui necessita l'aliança matrimonial per 
conèixer i acollir l'amor de Déu, i per superar, amb la 
seva força que uneix i reconcilia, les forces que 
destrueixen les relacions i les societats.".  
Lleó XIV, homilia 1-6-2025 



Sigues creient... 
La vida de fe ens porta sovint a tenir dubtes. 
A sentir inquietuds i incerteses davant fets i 
realitats que no sabem com respondre-hi. 
Importa acceptar que mai ens faltaran 
dificultats i moments de crisis. No sempre 
es fàcil viure la fe en un context social i 
cultural indiferent, quan no contrari! Per 
això avui cal l’espiritualitat i la fe  de l’exili 
del poble d’Israel. Una fe, que malgrat la 
duresa del desert i l’absència clara de 
camins a segui; toca el cor de les persones 
a ser un poble que camina, peregrins 
d’esperança enmig de les adversitats del 
moment present.   
 

Les crisis són part de la vida. No les podem 
obviar. Son part de la comprensió de la 
realitat, amb les nostres contradiccions 
personals, i els límits socials i comunitaris. 
Mirar la realitat amb els ulls de la fe, voldrà 
dir mirar-la des de l’Esperit de Senyor 
ressuscitat, que transforma i il·lumina la 
nostra vida. És donar un nou sentir a la vida. 
No és suficient que Jesús ens mostri el 
camí de la vida, cal que ens hi acompanyi. 
Aquesta és la tasca de l’Esperit! En tants 
moments que ens sentim sols, abatuts, 
desencisats i fins i tot frustrats; que 
experimentem el mal i el dolor en la nostra 
pròpia pell, Ell està amb nosaltres. L’Esperit 
de Déu ens acompanya i ens empeny a ser 
alguna cosa més que anar passant per la 
vida. És recordar i donar valor a la fe des de 
la pròpia existència humana, marcada amb 
el segell del do de  l’Esperit. 
 

La paraula és sempre quelcom insistent. És 
quelcom que ens fa albirar alguna cosa 
nova, des del propi ésser personal. Son les 
paraules senzilles les que ens sostenen. 
Les que venen de l’Esperit i arrelen en el 
fons del cor.  

Creure és pensar. És provocar un crit en el 
cor de cada persona. És la mirada de la 
realitat amb uns ulls de compassió, amb 
uns ulls de tendresa, amb uns ulls que 
obren els sentits a una mirada nova i 
diferent. No podem restar en la nostra zona 
de confort. La fe en Jesús ens mou sempre 
a anar una mica més enllà de la realitat 
present, per tal d’albirar alguna cosa que 
ens faci viure amb esperança la situació 
present i que ens encamini cap al futur. 
 

Creure és tenir futur. És fer possible un 
demà nou i diferent. És cercar el bé de la 
humanitat de la mà de Déu. És adherir-se 
al pla de Déu, que malgrat molts del nostre 
dubtes, incerteses i pors, resta intacte. En 
ell trobem el signe i l’impuls que ens porta a 
la conversió, manera única d’acostar-nos a 
Ell per a tenir vida i futur.  
 

La vida és sempre una trobada. És un 
donar sentit a com transitem en aquest 
món, amb tots aquells amb els qual fem 
camí. Amb moltes maneres. Amb diferents 
camins ens apropem tots cap a l’encontre 
de Déu, cap a trobar-nos amb l’altre. És el 
signe de la fe que ens mou a copsar una 
nova presència enmig de la nostra 
quotidiana realitat. És la mirada que ens 
canvià. És la mirada directe de Jesús qui 
ens fa adonar-nos de la realitat. La Paraula, 
el compartir la taula, el fer camí, l’amistat 
franca, la confiança que s’estableix en les 
dificultats i les moments d’incerteses,... tot 
això i més va teixint la fe. Ens fa creient. Ens 
dona experiència d’alguna cosa més gran 
que les nostres capacitat. És la llum que 
ens guia a ser per l’acció de l’Esperit en 
cadascú de nosaltres. 
 
 Jordi Reixach i Masachs 
 Girona, 8 de juny de 2025 


